
 
 

Dagsorden for bestyrelsesmøde 
Onsdag den 13. september 2023, kl. 19:30 

Birgittes Kontor - Seminariet 
 

Deltagere: Asbjørn Mols Nørgaard, Gert Børgesen, Ole Lund Svendsen, Niels Arne Kjærgaard, Holger 
Nissen, Christian Kubstrup og Henning Hansen (referent) 
Afbud: Birgitte Feldborg, 

 

• Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde d. 9. august 2023 

Referatet blev godkendt. 

 

• Opfølgning på Borgermøde vedr. trafik d. 30. august 

• Besøg af Paul Sørensen 

Paul fremlagde sine tanker og planer for den del af ”Gedved Øst”, som han ejer. 

Lokalrådet fremlagde de principielle bekymringer og ønsker, som har ligget til grund for indgivet 

høringssvar, og håber at dialogen kan inspirere den kommende dialog mellem Paul og 

forvaltningen.  

• Muligt samarbejde med Skolebestyrelsen og kommunen vedr. test af fartreduktion 

Vi har inviteret skolebestyrelsen til at deltage på det næste lokalrådsmøde, hvor vi vil diskutere et 

forslag fra borgmesteren om evt. at teste zone/tidspunkter med fartreduktion omkring skolen. 

(Disse vil i givet fald kræve godkendelse af politiet.) 

• Vi diskuterede den nyeste udvikling vedr. NOVA Vest og omlægningen af Vestervej. 

Helt generelt undrer det lokalrådet, at borgmesteren på mødet intet fortalte om den avisomtale, 

der ville komme dagen efter i Horsens Folkeblad. Artiklen i avisen fortalte, at staten har gjort 

indsigelse mod udvidelsen af industriområdet, og dette er derfor taget ud af planerne for 

nærværende. 

Et enigt lokalråd ønsker ikke udvidelsen af industriområdet, og frygter konsekvenserne for Gedved i 

relation til både trafikmængde og støj. Lokalrådet er også imod, at Vestervej inddrages til afvikling 

af trafikken fra såvel NOVA som NOVA Vest. 

Lokalrådet vil søge om aktindsigt i dialogen mellem kommunen og staten og beslutter mulige næste 

skridt på kommende bestyrelsesmøder. 

 

• Status på projektet med en ny bro i Hansted Skov 

Forvaltningen har forkastet lokalrådets og lodsejeres plan om at flytte broen og stiføring. Da lodsejer 

ikke er interesseret i en ny bro på den eksisterende placering, er vi i lokalrådet endt på en ”blind vej”.  

Det undersøges (endnu engang), om det er muligt at få kommunen til at overtage ejerskabet af broen.   

 

• Vedligeholdelse af beplantning ved gadekæret 

Intet nyt. Vi presser fortsat forvaltningen for at få en dialog vedr. søen og den manglende pleje af 

stierne i Bryggerskoven. 

 

• Eventuelt 

• Asbjørn orienterede om kommende møde i SAMBY d. 9. oktober. 

• Niels Arne orienterede om ny oplandspulje. Intet til Gedved da vi ikke har søgt projekter 



 
 

• Forvaltningen er inviteret til vores møde i november 

• Afbud fra Christian til mødet i oktober 

 
Næste møde: 11. oktober, 2023  


